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Vragen van het lid Brinkman (PVV)
aan de staatssecretaris van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over het bericht
dat door de invoering van de
kilometerheffing provincies
inkomsten mislopen via de
motorrijtuigenbelasting en daardoor
ter compensatie een
inwonersbelasting willen invoeren.
(Ingezonden 19 november 2009)

1
Is het bericht waar dat eind mei in het
overleg tussen Rijk en provincies
geregeld is dat de provincies
bij het verdwijnen van de
motorrijtuigenbelasting een
inwonersbelasting, de zogenaamde
koppentaks, mogen invoeren?1

2
Deelt u de mening dat het hier gaat
om een belastingverhoging? Zo nee,
waarom niet?

3
Kunt u aangeven welke specifieke
heffing de provincies willen gaan
toepassen, voor welke Nederlandse
burgers deze van toepassing is en
welke mogelijke uitzonderingen
kunnen worden gemaakt? Zo nee,
waarom niet?

4
Deelt u de mening dat de overheid bij
het presenteren van geschatte kosten
voor het rekeningrijden, afgezet tegen
het oude systeem, ook de nieuwe
inwonersbelasting moet optellen,

teneinde een eerlijke vergelijking te
kunnen maken? Zo niet, waarom
niet?

1 InOverheid.nl, 16 november 2009:
«Provincies gaan inwonersbelasting heffen»
http://www.inoverheid.nl/artikel/nieuws/
1925877/provincies-gaan-inwonersbelasting
-heffen.html
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